
Zasedání GPKR v Praze dne 22.11.2023
Příromni: Miroslava Hurdová (ředitelka KaM), Matúš Maďar (Kajetánka), Patrik Romanský
(Kajetánka, rada KaM za Grémium), Oskar Wirth (Heyrovského), Dominik Molnár
(Švehlova), Nina Fabová (Švehlova), Tomáš Kazda (Budeč), Anna Stojka (Budeč), Nikoleta
Anderlová (17. listopad, rada KaM za Akademický Senát), Jonáš Havelka (17. listopad),
Damian Wałoszek (17. listopadu), Lukáš Kaňka (delegace za Větrník), Šimon Bronec
(delegace za Větrník), Kateřina Stará (delegace za Větrník)

Zapisovatel: Damian Wałoszek

Program
● Úvodní info
● Volby na Větrníku
● Pračky a sušičky na Kajetánce a 17. listopadu
● Volba nového místopředsedy
● Menzy
● Pivo
● Rekonstrukce
● Ceník služeb
● Ceník škod
● Matrace
● Dovážkové služby
● Výhody pro KR
● Vynášení odpadů
● Proplácení dojezdů pro Plzeňáky
● Zasedání KR a zápisy
● Queer studenti

Úvodní info
M. Maďar povídá, k čemu slouží Grémium.

Volby na Větrníku
L. Kaňka, Š. Bronec a K. Stará z Větrníku s Grémiem projednali možnosti založení Kolejní
rady v koleji Na Větrníku.

Pračky a sušičky na Kajetánce a 17. listopadu
17. listopad a Kajetánka a Otava cca. 2 měsíce zpátky dostaly nové pračky od firmy Miele.
Pračky i sušičky byly poskytnuté KaMu bezúplatně. 20% z ceny praní se vrací zpátky za
vodu.

M. Maďar: bylo více problémových bodů

Posílal se mail s požadavky/podněty, M. Hurdová na jejich základě oslovila poskytovatele.
Řeší se, aby se neotevřela pračka hned, ale doba otevření se prodloužila. Přerušení
uprostřed cyklu (fyzicky zmáčknutím tlačítka) by se taky nemělo stávat.



Rezervace praček na konkrétní hodinu - je potřeba dořešit, co bude, když si to student
zarezervuje a nepřijde na konkrétní hodinu.
Řešila se taky minimální cena dobití kreditu a ukazování času do konce cyklu v aplikaci.

Opravy zajišťuje Miele a zatím všechno v pořádku.

Do prádelen se budou instalovat kamery. Záznam se vždy ukládá, 14 dní.

Volba nového místopředsedy
Proběhla volba nového místopředsedy. Jediným kandidátem byla Nikoleta Anderlová
Nikoleta Anderlová: Pro 3 - proti 1 - zdržel se 1.
Nikoleta byla zvolena novou místopředsedkyní GPKR.

Menzy
Proč došlo ke zkrácení otevírací doby menzy?
Projednalo se to na Radě KaM, posunul se 10:45 -> 11:00 a 14:30 -> 14:15 kvůli přesčasům.
Na některých menzách se proces přípravy může zoptimalizovat a tím pádem případně
posunout začátek výdejní doby na dřív.

Chlazená jídla - mají velký úspěch -> fajn, když byl prodloužený víkend.
Trvanlivost jídla se prodlouží pomocí technologie shokerů, ale technologicky nejde udělat
jídlo už ve čtvrtek, aby vydrželo.

Každý den má student nárok na 2 teplá dotovaná jídla denně.
Klidně si můžete v menze vzít další jídlo třeba do Rekrabičky nebo (na Právnické, Troji,
Arnošt) nechat zavakuovat.

Pizza - budou se na Troji připravovat chladící desky, aby se dalo připravovat více pizz.
Pizza bude i na Jednotě.

Vegan jídla - nově v menzách, jsou explicitně označené jako veganské. Od 28.11. bude
vždycky 1 veganské 1 vegetariánské a 2 s masem.
Byly celkem 2 dny, kdy byly skoro jenom vegan jídla - den země a ještě 4.10. - zatím se
neplánuje další takové akce, ale kdyžtak to bude známé dopředu (v jídelníčku, čili 14 dní
dopředu).

Univerzita na levné/sociální jídlo dává vždy 10 Kč dotaci.

Pivo
Na Kajetánce od jara měli lahvové pivo, šlo to prý dost na dračku.
Jsou 0,33 l místo 0,5 l za stejnou cenu - cenu dává Ferdinand; lahvují k nějakému datu -
pravděpodobně nebyly větší láhve. Často není stočené.
Sud je možné odkupovat - M. Hurdová pošle kontakt, komu napsat pro objednávku.
Distribuce v Plzni - fakulta nemá zájem.

Rekonstrukce



KaM byly úspěšným žadatelem na dotace na obnovu a rekonstrukce kolejí - dotace v řádu
stamilionů.
Do roku 2026 se bude rekonstruovat budova číslo 5 na Hostivaři.
V letech 2024-2025 rekonstrukce Kajetánky K1B, obnova sociálních zařízení a kuchyněk Na
Větrníku, rekonstrukce sociálních zařízení a kuchyněk na 3 blocích Na Kotli.
Celkem 296 milionů, KaM budou investovat 96 milionů.

Příští rok vyčleněno na rekonstrukce 92 milionů:
● Hvězda - rekonstrukce 5 koupelen
● Švehlova - oprava 7 koupelen nové budovy
● Jana Palacha v Hradci - rekonstrukce a modernizace koupelen a vnitřních prostor
● 17. listopad - stoupačky a vodovodní řád
● Jednota - podlahy
● Na Kotli - opravy stoupaček, menza
● Švehlova - snaha přihlásit velkého projektu dotačního titulu oprava střechy - oprava

kolem 70 milionů, protože památková budova, a taky oprava zdobné prvky, fasády a
okapy

● PVC krytiny, malování pokojů
● Kajetánka - oprava kuchyněk
● Komenského - opravy stoupaček

V rámci dalších projektů se ve všech menzách upraví rampy/výtahy pro bezbariérovost a na
na 17. listopadu se upraví bezbariérovost některých buněk.

KaM od 1.1.2024 přebírají do své správy centrum Krystal - v současnosti komerční
ubytování, v části studenti UJOPu, do budoucna je to v plánu přetvořit na krátkodobé
ubytování (stáž, letní školy, …) -> uvolenění kapacity jiných kolejí, hlavně Komenského.

Ceník služeb
Návrh navýšení praní, sušení - ceny se neměnily od roku 2015, od té doby se na cenách
energií a vody zvýšily náklady. Ostatní koleje to mají mnohem dražší.
17. listopad, Kajetánka a Otava mají odlišné ceny kvůli pračkám Miele. 17. listopad má
internet zdarma, protože spadá pod Matfyz.

Usnesení 4/23
Grémium si vyslechlo návrh navýšení cen služeb, nebyly vzneseny námitky, ceník se přijímá.
Usnesení bylo jednohlasně schváleno.

Ceník škod
Zavádí se, aby se sjednotila ceny způsobených škod.

Za kouření 1000 Kč a výstraha.

Svévolné přestěhování - studenti jsou ubytovaní přes ubytovací kancelář. Občas se seberou
a jdou bydlet na úplně jiný pokoj (prohodí se s kamarádama) a nedají vědět ubytovací
kanceláři.
Problém je, když lidi se mají přestěhovat koncem září, ale nedají vědět a udělají to až někdy
v říjnu. To se ale případně bude řešit v rámci velkého ceníku.



Ztracený klíč - 500 Kč za normální, za systémový (např. od pokoje) to bude mnohem víc, to
se přidá do ceníku.

Matrace
Budou se doobjednávat nové matrace. Pokud se u vás objevují alergické reakce, hlaste
prosím vedoucí, aby byly vyčistěny/vyměněny.

Dovážkové služby
Vyhodnocovalo se riziko, a svévolný pohyb neubytovaných osob po koleji se vyhodnotilo
jako jedno z největších. Kurýr z dovážkové služby může jít do pokoje studenta pouze s
doprovodem studenta.

Výhody pro KR
Grémium napíše nějaký návrh znění, který pak předloží.

Vynášení odpadů
Řeší vynášení odpadů z kuchyněk na kolejích, kde je kuchyňka na patře.
Do všech kolejí/pokojů se dodají tašky na tříděný odpad.
Probíralo se zabržďování kontejnerů u 17. listopadu, které jsou vedle parkujících aut.

Proplácení dojezdů pro Plzeňáky
Bude se řešit.

Zasedání KR a zápisy
Probírala se potenciální změna aliasu mailové konference Grémia
(gpkr@googlegroups.com).
Vyhlášení voleb a zasedání KR a zápisy by se měly posílat na gpkr@googlegroups.com

Queer studenti
Čím dál tím víc queer studentů - někdy vznikají konflikty na pokojích s ostatními studenty
kvůli nerespektování identity nebo pocitům nekomfortu.
Mělo by se to řešit, že queer student/studentka osloví koleje, a pak se to řeší.
Na začátku se studenti umisťujou podle pohlaví (kromě preferencí). Pokud se o preferencích
neví, tak se postupuje podle zákonného pohlaví. Pokud se ví dopředu, tak doporučí pokoj
nebo jinou kolej s vysvětlením, proč doporučují danou volbu. Zároveň mají stále nárok na
kolej jejich výběru.

Problém, pokud studenti neřeší přímo s kolejí, ale neřeší vůbec nebo to za nich řeší jejich
rodiče.

Do mailu k zámluvám by se mohlo přidat informace, aby studenti komunikovali svoje
potřeby.
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